
Tisztelt pesterzsébetiek! 

 

A 2019-2024-es önkormányzati ciklus negyedik éve eltelt. Képviselői 
kötelezettségemnek eleget téve beszámolok a 2023. évben végzett 
tevékenységemről. 

A Testületben az Oktatási, Kulturális, Ifjúsági, és Informatikai Bizottság 
elnökeként, a Gazdasági Bizottság alelnökeként, a Környezetvédelmi és 
Városfejlesztési Bizottság és az Sport és Egészségügyi Bizottság tagjaként is 
tevékenykedem. 

Mint eddig minden évben, az Oktatási, Kulturális, Ifjúsági és Informatikai 
Bizottság elnökeként figyelemmel kísértem az óvodák, a Csili és a Múzeum 
tevékenységét, segítettem a munkájukat. Nagyon fontosnak tartom, hogy részt 
vegyek a programjaikon, mert így tudom legjobban megismerni a működésüket, 
segíteni, tanácsokkal ellátni őket. 

Kezdeményezésemre az kerületi iskolák minden tanévben egyszer ingyenesen 
használhatják a Csili színháztermét, hogy bemutathassák tudásukat.  

Javaslatomra felújításra került a Lurkóház Óvoda kertje. 

Február óta az Oktatási, Kulturális, Ifjúsági és Informatikai Bizottság elnökeként 
a civil szervezetek munkáit is figyelemmel kísérem, programjaikon részt veszek. 

Versenyeiken zsűritagként segítem a munkájukat. Parlamenti látogatást 
szerveztem a civil szervezeteknek és iskoláknak. 

Kiemelten figyelem a Pesterzsébet Média felületeit. Továbbítom részükre a 
lakossági észrevételeket, hogy a kerület lakói számára a legmegfelelőbb 
információáramlás valósuljon meg. 

Fontos számomra, hogy napi kapcsolatban legyek Pesterzsébet lakóival, ezért 
képviselőtársaimmal és bizottsági tagjainkkal közösen létrehozott Facebook 
csoportban megosztom a kerületi eseményeket, beszámolok a testület és a 
bizottságok döntéseiről, kikérem a lakosok véleményét. 

Sokan megkeresnek telefonon, levélben, privát Messenger üzenetben és 
rendszeresen tartok utcai fogadóórát a Kosutiban és a Tátra téri piacon. 

Mint mindig, ebben az évben is hangsúlyt fektettem a környezetünkre. 

Tavasszal két alkalommal is megszerveztem a kiserdő takarítását. 



Idén sikerült elérni, hogy már ne csak ősszel, hanem tavasszal is vásárolhassanak 
a pesterzsébetiek kedvezményes áron FKF-es zöldhulladék zsákokat. 

Kezdeményezésemre munkába állt az utcai takarítógép.  Több utcai szemetes 
került kihelyezésre. Elhanyagolt területeken segítettem a lakóknak az utca 
rendezésében, padok festését szerveztem meg. Javasoltam, hogy a 
kerületünkben is kapjanak az itt élők esővízgyűjtő tartályt. 

A közbiztonság kérdése örök téma a kerületben és a körzetemben is, ezért több 
új kamerát helyeztünk ki a kerületben (a 8. számú választókörzetben is). 
Rendszeresen tárgyalok a kerület Rendőrkapitányával a közbiztonság javítása 
érdekében. 

A járdafelújítások a körzetben is folytatódtak, pl.:  Szilágyság utca. 

Képviselői keretemet idén szemetesedények, könyvkuckók kihelyezésre és fák 
ültetésére fordítottam. 

Több adománygyűjtést szerveztem a kerületi rászorulóknak. Tanszereket adtunk 
át kerületi nehézsorsú gyerekeknek, tartós élelmiszert, csokinyuszikat és 
mikulásokat gyűjtöttünk és juttattuk el családoknak. A nyári kánikulában vizet 
osztottam segítőimmel. 

Továbbra is várom javaslataikat, észrevételeiket. Keressenek problémáikkal 
elérhetőségeimen, a +36304667287-es telefonszámon illetve a 
fekete.katalin@pesterzsebet.hu email címen. 

Köszönöm, hogy elolvasták beszámolómat. 

Kérem, vigyázzanak magukra, vigyázzunk egymásra. 

 

Budapest, 2023. december 6. 

   

        

Fekete Katalin 

 


